
Zápis ze schůze žákovského parlamentu

Datum: 29. 1. 2025, 9:45
Místo: Jazykova�  uč�ebna
Přítomni:  Matya� š�  Raab,  Ema  Malečhova� ,  Thai  Lam  Truong,  Jan  Vejč�í�k  (za� štup),  Tereza
Vešela� , Sebaštian Koš�í�č�ek, Lučie Kubí�č�kova� , Marek Moš�ner
Nepřítomni  a  omluveni: Kla� ra  Jarkovška� ,  Elen Domanška� ,  Marek  Ž0 ení�š�ek,  Mgr.  Toma� š�
Rolí�nek
Hosté: Mgr. Jana Rošečka�

Program:
A. Realizače na�vrhu2  ze ščhu2 ze 8. 1. 2025
B. Aktua� lní� na� vrhy z�a� ku2  5.–9. roč�ní�ku
C. Sezna�mení� š projektem „Poma�hejme“

Průběh jednání:

Ad A. Realizace návrhů ze schůze 8. 1. 2025
Ža� štupči  byli  informova�ni  o realizači  inštalače zrčadel  a ošve�z�ovač�u2  vzdučhu na toalety.
Ža� roven�  byli pouč�eni, aby še k te�mto ve�čem čhovali ohleduplne�  a dbali na jejičh špra�vne�
pouz� í�va�ní�, š č�í�mz�  vš� ičhni šouhlašili.

Da� le byli za� štupči informova� ni, z�e audio vy�bava zakoupena�  z finanč�ní�ho pr�í�špe�vku MAS jiz�
dorazila a byla u� špe�š�ne�  vyzkouš�ena Litera� rne� -dramatičky�m krouz�kem. Tato audio vy�bava
doka� z�e bez proble�mu2  ozvuč�it čelou te� ločvič�nu.

Ad B. Aktuální návrhy žáků 5.– 9. ročníku
Pr�edloz�ene�  na� vrhy:
- 5. tr�í�da: Nefunkč�ní� projektova�  tabule
- 7. tr�í�da: Koš�e na tr�í�de�ní� odpadu
- 8. tr�í�da: Vy�zdoba š�koly – plaka� ty

Závěr:
Ža� štupče 5. tr�í�dy Matya� š�  Raab poz�a�dal o opravu projektove�  tabule v jejičh uč�ebne� , protoz�e
tabule  č�ašto  nefunguje  špra�vne� .  Paní�  za� štupkyne�  Rošečka�  šouhlašila,  z�e  tuto  za� lez� itošt
projedna�  š vedení�m š�koly. 

Na�vrh  za� štupču2  7.  tr�í�dy  na  doda�ní�  koš�u2  na  tr�í�de�ní�  odpadu  do  kaz�de�  tr�í�dy  byl  vš�emi
pr�í�tomny�mi ščhva� len. Tento na�vrh bude rovne�z�  projedna� n š vedení�m š�koly.

Ža� štupči 8.  tr�í�dy navrhli  umí�štit do š�koly ví�če plaka� tu2 .  Oštatní�  za� štupči š tí�mto na�vrhem
šouhlašili. Vzhledem k tomu, z�e vš�ak blí�z�e nešpečifikovali, o jake�  plaka� ty by me� lo jí�t,  byli
vyzva�ni, aby be�hem pra� zdnin na�vrhy promyšleli. Sve�  na�pady mohou zašlat e-mailem buď
paní� za� štupkyni Jane�  Rošečke� , nebo pru2 vodkyni z�a� kovške�ho parlamentu Eliš�če Faltinove� .



Ad C. Projekt „Pomáhejme dětem“
Ža� štupču2 m byl pr�edloz�en na�vrh zapojit še do vy�zvy „S0vihej“, její�mz�  čí�lem je pr�eškakova�ní�
š�vihadla.  Poč�ty  pr�eškoku2  še  zaznamena�vají�  a  na  jejičh  za�klade�  še  pr�išpí�va�  na  finanč�ní�
podporu hendikepovany�čh de� tí�. Ža� roven�  byli z�a� či vyzva�ni, aby šami pr�iš� li š na�pady, jak by
mohli pomoči potr�ebny�m.

Zapsala: Eliš�ka Faltinova�
Ověřil: Mgr. Jana Rošečka�
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